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UNITED STATES DISTRICT COURT
MIDDLE DISTRICT OF FLORIDA

JACKSONV!LLE DIVISION
UNITED STATES OF AMERICA CRIMINAL COMPI . AINT
VS. a
CASE NUMBER: 3:01.m- &7 3 7 Z /7
" MIGHAEL L. HOOVER

! 1, the undersigned complainant, being duly sworn, state the following is true and corect
to the best of my knowiedge and belief. From in or about 1895 through on or about /ugust 21,
2001, at Jacksonville, Florida, in the Middle District of Florida, and elsewhere, defenc ant did:

knowingly and willfully combine, conspire, confederate and agree, together with
Jerome P. Jacobson, Noah Dwight Baker, Sr., Linda Baker, Ronald E. Hughey,

; Brenda S. Fhenis, Andrew Glomb, John F, Davis, and other persons, to comr it

| offenses against the United States, that is, to use the United States mails and
causing the use of the United States mails in futherance of a schemea and artifice
and for obtaining money by means of false and fraudulent presentations snd
representations,

in violation of Titla 18, United States Cade, Section 371. lfurthar state that | am a Spacial Agent
of the Federa) Bureau of lnvesﬁgation, and that this Complaint is based on the following facts:

SEE ATTACHMENT A

* Continued on the attached sheet and made a part hereaf; 0 Yes 0O No

Tl ik

Slgnature of Compla
_ RICHARD J. DENT, Special Agent
l _ Federal Bureau of Investig ation

. Sworn to before me and subscribed in my presence,

Augusth 2001 . at Jagksonville, Florida

THOMAS E. MORRIS Certified A True Copy < Wi

United States Magistrate Judge : S
Marna & Tille of Judicial Officer heryi L. Loes Chr £l natur: of Judiclal Gfficer
%')S. D'E'trict urt/MOFL - -

|
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AFFIDAVIT OF RICHARD J. DENT

I, Richard J. Dent, hereby swear and affirm as follows:

1, | am a Specia!l Agent of the Federal Bure.gu of Investigation (FE |), United
States Department_of Justice. | have been a Special Agent with the FBI for
approximately thirteen years and am presently assigned to its Jacksonvil!é Fiuld
Division at Jécksonville. Florida. In the performance of my duties, ! have led,
conducted, and participated in numerous investigations pertaining primarily to the

violation of federal laws involving health care fraud, public corruption, bank friud, mail

- and wire fraud schemes, and environmental crimes.

2. This affidavit is submitted in support of an application for complaints and
arrest warrants charging:
A_ Jerome P. Jacobson, a/k/a Jerry Jacobson;
B. Noah Dwight Baker, Sr., a/k/a Dwight Baker,
. Linds Baran
D. Ronaid E. Hughey, a/k/a Ronnie Hughey, Ron Hughey;
E. Brenda 8. Phenis;
F. Andrew Glomb, alk{a AJ. Glomb;
G. Michael L. Hoover; and

H. John F. Davis;

- with conspiracy to comimit an offense against the United States, that is, mail fraud, a

- violation of Title 18, United States Code, Section 1341, in violation of Title 18, Jnited

Stiates Code, Section 371,

- ATTACHMENT A



3. I am the c.asé agent'on an investigation pertaining to an ongoirg criminal
conspiracy to defraud the McDonald's Corporation (McDonald's), an intematisnally
known chain of fast-food restaurants, McDonald's franchisees, and the custo riers of
McDonaid's restaurlants, The fraud, which has been ongoing since at least 1495, has
invalved high-value promotional games used by McDonald's in its national ani
international adv;artising campaigns. In an effort to orient the Court in it's con sideration

of the specific factual information contained in this affidavit, I wil briefly summarize the

nature of the investigation and the fraudulent scheme.

. The Promotions

4. The facts set forth in this section were provided to me by various

| representatives of McDonald's, including Robert B. Hoim, Director, Globat Sec Wity

Services, Kathryn K, Misna, Managing Counsel, Global Marketing Legal Grou):, and
Jack Daly, Senior Vice President, Corporate Relations. In conneetion with McJonald's
promotional acverising siategy, Melanaid's coniracts with Simon Marketing, Inc.
(Simon). Simon implements virtually all of McDonald's promotions, from its Happy

Meals menu items for children, to its $1 million grand p}ize promotional games. With

: respect to McDonald's promotional games, such as the “Monopoly Game" at

McDonald's, and "Who Wants to be a Millionaire" garme at McDonald's, Simon wontracts
i with & secure printing company, Quebecor World', to produce the game pieces for both

/in-store, low-value prizes and high-value game ptizes. The low-value prizes ge nerally

1F«:»rr‘rm.vrly known as Dittler Brothers (Dittler). ! will refer to Quebecor as Ditler .
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consist of food flems and relatively low-value casﬁ. prizes. The high-value prizes
include vehicles, vacations, and high-value cash prizes of up to $1 million. In producing
and distributing the game pieces, Simon is responsible for insuring the integ-ity of the
games,

5. Following? the secure proc;uction of the high—v_a;[ue; game pieces, the high-
value game pieces are taken into joint custody by an employee of Simon and an
employee of a nationall.y recognized public accounting firm. These two indiv.duals are
then tasked with the duty to see that the hiéh-value game pieces are legitimz lely placed
into the proper distribution channels.? -

The Scheme to Defraud

6. The foliowing facts will be supported with appropriate attributior to follow;
however, they are being provided in this summary fashion to merely orient the Court in

its review of this suppbr_ting affidavit. During my investigation, | have establised that

-an employes of Simon embezzles the winning game pleces, rather than causing the

winning high-value gamla pieces to be placed into the proper public distribution
channels. Afier embezzling the high-value game pieces, the Simon employue
provides the winning game pieces to friandslass?ciates, who act as recruiter:. These
recruiters then recruit individuals who falsely and fraudulently represent that they are
legitimate winners of the McDonald's game. Before or after the "winners" receive prize

checks from either Simon or McDonald's, the "winners” transfer a portion of the

*Beeause of the covert nature of this investigation, | have been unable to determing thi: exact
manner in which the high-value game pieces are distributed.
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proceeds of the fraud to their recruiters, who in turn, provide a portion of the: proceeds
from the fraud to the S8imon employee,
Source Information

7. Over approximately the last year, an individual that wishes to ramain
confidential (source), reported that a g?cup of individuals hgd fraudulently ot:tained the
high-value game pieces from McDonald's promotional games. The source zdvised
that beginning in 1995 to 1988°, high-value Mcbonatd's game prizes had be:en
awarded to members of a conspirators family, and/or” associatés, some of whom reside
in South Carolina, Virginiag, Massgchusens, and Jacksonville, Florida.,

8, The source further reported that in 1995, C1 met an individual by the
name of Dominic (last name unknown- LNU). C1 was living in Charleston, South
Carolinz, at the time and was the owner/operator of an *adult men's club. Dominic LNU
told C1 that Dominic was selling winning game pieces for the 1995 McDonali's
Monopoly game promotion and C1 purchased a winning game piece for a 1496 Dodge
Viper. C1 presented the game piece to a local McDonald's in Statesboro, Genrgia, and

won a 1998 Dodge Viper.

*The source did not provide the specific calendar years that the "winners" claimed the.r prizes. |
compared the names of past winners provided by the source with information provided by Mconald's and
thereby identified the calendar years the individuals identified by the source wor. This will be axplained in
more detail below. ~

*In order to protect the identities of individuals invalved in this fraud which are not beiny charged
in this complaint, alpha-numeric idenlifiers will be used.



9. F was further advised by the source that Dominic then recruited C1 to help
Dominic locate individuals that would be willing to purchase game pieces fre m the
McDaonald's Monopoly bromotions. Dominic told C1 that he was obtaining the pleces
from an individual who resided in Atlanta, Georgia and had ties to Hilton Heud, South
Carolina. This individual was known to Dominic and C1 as "Uncle‘ Jerry." U-cle Jerry
was obtaining the game pieces from an individual with ties to the company tliat was
printing the pieces in Atlanta, Georgiz. .

10.  The source also advised me that shorlly after conferring with Dominic,
Dominic died (no further information) and C1 began dealing directly with Uncie Jermry.

C1 was married to an individual by the name of C2. In 1996, C1 recruited hi: father-in-

" law, C3, who resides In Jacksonville, Florida. C3 was provided with an opportunity to

purchase the $1 million grand prize and did in fact "win" a $1 million McDonald's prize in
1996. The source further advised me that C3 receives the $1 million grand prize in
350,000 installments over a twenty vear period.  For his role in the fraud, Uricle Jerry
would receive money from the "winners” in various ways. Some of the ways | ingle
Jery received money from "winners" are as follows:

A, In the case of a $1 million winner, the first $50,000 installment rnade Ey
MeDonald's would be passed on o Uncle Jerry in cash.

B. In some instances, Uncle Jerry would require that the monegy be: paid
before he would release the winn_ing game piece(s). Intheseinstances, som: of the .
winners would mortgagé their homes in order to come up with the maney to [ I.JrChBSE.
the winning game piece(s) from Uncle Jemy. '
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11. I was further advised by the source that' from 1996 to 1998, C1 recruited
other family members, friends, and associates to win the high-value prizes, |4.n 1996,
C1 recruited C4, a car salesman from Charleston, South Caroling, to win a high-value
cash prize. In 1996, C1 recruited his brother-in-law. C5, fo win a high-value prize in a
McDonald's promotional game, In 199'7'. C1 recruited another brotherain-!aw. C8, to win
a high-value prize in a McDonald’s promotional game. In 1997, C2 recruited a
Jacksonvilie, Florida, resident, C7, to win a high-value prize in a McDm'wald's.
promotional game. The source advised that although C7 lived in Jacksonville, Florida,
C7 represented to McDonald's that he/she lived in South Carolina. In 1998, (1
recruited C9 to win $200,000 in & McDonald's game in Massachusetts for C8. The
source advised that C9 represented himself/herself to be the winner because 8 did
not want to win the game in his/her name.
Corroboration of Source Information

12.  Over the last year, while working with McDonald's representativi:s, | was
provided a list of gar;'b winners from 1885 to the present. The winners list sulzstantially
- corroborated the source's information. Specifically, using the information provided by
McDonald's, | was able to corroborate the following facts:

A . C1 won a 1986 Dodge Viper in the 1985, "Maonopoly Game" at
McDonald's.

B.  C3won $1 milion in the 1996 "Deluxe Monopoly Game" at McL onald's.
Additionally, in August, 5001 . | caused & McDonald's representative, Amy Murray, -to
telephone C3 in Jacksonville, Florida. Atmy direc'tion, Amy Murray‘questiohe 1C3

&6



regarding how he;’she won the McDonald's game. C3 told Ms. Murray that ha/she won
the prize in Litchfield, New Hampshire, where he/she was living for a year. F:ased upon
my review of public source documents, specifically property and electric rece:rds, which
show that C3 has had and continues to have electricity to a privatg residenc: he/she
owns in Jacksonville, Florida, since bef;ore 1996, | believe C3 provided false and
misleading information to Amy Murray regarding the circumstances surrouncing his/her
winning the McDonald's game.

C. C4 won $1 million in the 1996 "When thé USA Wins, You Win" jame at
McDonald's, associated with the 1996 Summer Qlympics. -

D. C35 won $100,000 in the 1996 "Disney’s Masterpiece Collection Trivia
Challenge at McDonald's.”

E. - C6 won a $1 million prize in a McDonald's Monopoly game in 1497,

F. C7 won a %1 million prize in !Vchonald's Monopoly game in 1997, In
addition to reviewing the information provided by McDensld's, | caused a Fedural Grand
Jury subpoena to be served upon G7's financlal institution in Jacksanville, Flc rida. 1
rewiewgzd the dacumentation provided by the financial institution and discoverid that'CT
negotiated his/her $50,000 McDonald's checks in Jacksonville, Florida, in 1947, 1998,
1995, and 2000. Furthermore, in August 2001, Amy Muay advised me that ;he
contacted C7 by telephone in August 2001 and was advised by C7 that he/sh: claimed
to have been living in South Carolina for a year at the time he/she won the 1937
McDonald's Monopaly game. Additionally, McDonald's providad me copies of the
- $50,000 checks that have been mailed to C7 between 1997 and 2000. The a’dress for
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C7 on the 1997, 1998, and 19489, checks were all in South Carolina. The aclaress for
C7 on the 2000 check was in Jacksonville, Florida. Furthermore, the source: advised
me that C7 was employed in Jacksonville, Florida, in 1997. Therefore, based upon
these facts, | believe C7 providéd false and misleading information to Amy Liurray
regarding the circumstances surroundir;g hisfher winning the McDongld's 9ame.

G. in 1908, CQ won a $200,000 Better Homes and Garden cash rrize in
Northborough, Niassachusetts. Additionally, at my direction, an FBI agent in Baston,
Massachusetts, advised me that he reviewed property records in Massachus atts which
reflected that in January of 1988, C8 purchased a home in Northborough,

Massachusetts.

Initial Identification of Jerry Jacobson

13.  As stated above, the source advised me that C1 received the winning
game pieces from an individual known to the source as "Uncle Jerry.” During my
meetings with McDonald's representatives, | asked that they contact Simon ti:
determine what procedures Simon uses to insure the integrity of the high-value game
pieces in McDonald's promotions. Thereafter, | was advised by Robert Holm_ Director
of McDonald's Global Security Services, that he (Holm) contacted Simon and leamed
the general method and individuals involved in distributing the high-value ganie pieces.
Based upon Mr, Holm's personal knowledge and the information that he learr ad from
Simon, Mr. Holm advised me of t!'le following: -

A Virtually all aspects of the McDonald's pramotions are handled Ly Simon.
Jeny Jacobson, an employee in Simon's security &epartment, has been responsible for
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1

placing winning high—valu_e game pieces into circulation since at léast 1895." Generally,
each promotional game has two $1 millien prizes. The $1 million prizes car be won
either by collecting game pieces or by collecting an instant winner piece. Urtil the most
recent game, the instant winner, $1 miflion prize, was distributed through Sunday
newspaper inserts. The collectible win;xing game piece is éttached to drink ‘:_;Lljps. fry
boxes, and other packaging materials. In addition to the $1 million prizes, V :Donald's
gives away other less valuable prizes, including vehicles, cash, and food pri:es.

B. Simon contracts with Dittler Brothers (Dittier). which has an office in
Atlanta, Georgia, to print the game pieces. Dittler makes two print runs. The first run is
for the low-value prizes. These game pieces are affixed to Sunday newspaper inserts
and food packaging materials. They are then sent to the regional publishers that place
the inserts into the Sunday newspapers and to McDonald's regional distributiyrs where
the packaging materials are then sent to stores across the country.

C. Niftler then performs a high-value prize run. This is when,the 1 million
prize pieces are printed. In order to insure the integrity of the game, Simon contracts
with a top five public accounting firm, to monitor the distribution of the high-value prizes.
For at least the past ﬁvé years, the same accountant has been assigned to ti-e
McDonald's/Simon account and is a resident of the Greater Atlanta area. During the
printing process, a Dittler representative, the accounting firm representative, snd the

Simon representative (Jerry Jacobson), jointly control the high-value game pisces.

5Atter learning that Jerry Jacobson was the individual responsible for distributing the winning
game pisess, | was able 1o identify Jerry Jacobson as Jerome P. Jacobson of Lawrenceville, tjeorgia.
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D. Cnce the printing process is completed, Dittler relinquishes cantrol aver
the high-value game pieces to Jacobson and the accountant.  Jacobson aid the
accountant then travel to regional publishers ar.ld distribution centers. At these sites,
Jacobson and the accountant are suppose to place the winning pleces rand nmly
among the other inserts and packagingi materials.

14.  Based upon the information provided by the source and the information
pravided by Mr. Helm, especially the fact that one of the two individuals entn.sted with
the high-value winning game pieces is named Jerry Jacobson, | suspected t)\at Jerry
Jacobson was, in fact, the individual referred to by the source as "Uncle Jerr,," and
more irmportantly the individual who was embeézling the winning game piece: from the
McDonald’s promotional games. My suspicion regarding Jerry Jacobsan's it gntity and
involvement was later confirrmed through my investigation, which | will descril'e below.
2001 Promotional Games

15, McDenald's representatives have advised me that this year, 2011,
McDeonald's has had two promotional games which .could be played In the United States
and se-'veral foreign countries, The first promotion ran in April of 2001, and wis the
"Who Wants to be a Millionaire” promotion. The second promotion began on July 11,
2001, with a scheduled ending date August's. 2001. The second promption was the

highly publicized "Monopoly Game* at McDonald's.
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April-May 2001 "Who Wants to be a Millionaire”

Ronald E. Hudhey

16.  On April 27, 2001, Robert Holm, director of McDonald's Global Security
Services, advised me that an individual by the name of Ronald E. Hughey cluimed to be
a $1 million prize winner. Following Hughey redeeming his winning game pi:ce, Amy
Murray, Senior Manager of McDonald's USA Marketing, called Hughey. Dur ng
Murray’s call to Hughey, Hughey claimed to live in Gerﬁantown. Tennessee, and to be
a life-long resident of Tennessee. Hughey also claimed to have obtained the: winning
game piece at a McDonald's drive-thru in the Germantown, Tennessee area. Hughey
told Ms. Murray that he did not want to‘be involved in any promotional activities
" because he had just gone through a divorce and was depressed. My personal
investigation, and investigation conducted at my direction, has been able to r:fute
Hughey's claim of being a lifelong Tennessee resident.

17.  First, | reviswad computerized publie ssurce records which drav.
information from credit bureaus. These records identify a residence for Hughsy in
South _Carolina. Further, | conducted a computer search of Tennessee driver's licenses
and discovered that on March 19, 2001, just one month before becoming a "v.inner,”
Hughey obtained a Tennessee driver's license. . | also caused a subpoena to be served
on the telephone number provided by Hughey to McDonald's as his point of contact in
Tennessee. From the subpoenaed records, | learned that on March 22, 2001, Hughey
obtained the telephone service at the residence he provided to McDonald's. The -
subpoenaed records also reflected that Hughey Had additional telephone senvice at an
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address in South Carolina that was established in June of 1994, and a husin sss listing-

tn South Carolina that was established in December of 1998, Therefore, basad upon

- these facts and facts that | will set forth below in my summarization of wire-tap

- evidence, | believe that Hughey provided false and misleéding information to Ms.

Murray regarding his "winning" the McDonald's promotion. | further believe tf at the

reason that Hughey provided false and misleading information is that, as set torth

| below, there had already been a winner (81) from the same area in South Carolina in

_ which Hughey resides, and having another winner at that location would raise

suspiciorn.
18.  Shartly after learning that Hughey had claimed to he & winner & Court
Order was issued autharizing the installation of a pen register and trap and trace device

| for Hughey's telephone in Tennesses. After just a few days, ] was told by tectinical

' agents within the Jacksonville Division of the FBl that Hughey's Tennessee telephona
| was merely being used as a call forwarding device. | was algo told that the tel iphone

. number that Hugheyl‘s calls were being forwarded to was a mobile telephone with a
South Carolina area code. Upon receiving the mobile telephone number in Scuth
lCarGIina, I secured a Federal Grand Jury subpoena and learned that the mohbil:
telephane Was subscribed to by Hughey with an Anderson, South Carolina adc ress.
;Additionally. subpoenaed records reflected that Hughey obtained that mobile telephone
ion-April 16, 2001. -

| 19. During this" time frame, [ received telephone toll records for the n-u:-.bilé
telephane subscribed to by Hughey, described immediately above, and a mobils
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telephone and home telephone of Jerry Jacobson. An analysis of toll recorc 5 abtained
through Federal Grand Jury subpoenas established a link betweaen Ronald £ Hughey

and Jacobsan, in that both Hughey and Jacobson were calling a telephone s.ubscribed
to by Linda Baker, a resident of Westminster, South Carblina.

Brenda S. Phenis

20.  On May 30, 2001, Mr. Holm, a McDonald's Security representalive,
natified me that an individual by the name of Brenda Phenis had clzimed a 500,000
prize in the McDonald’s Monopoly game and lived in Asheville, North Carolins. As a
result of this information, | reviewed computerized public séurce records whizh draw
information from credit bureaus. These records identified an address for Phe nis in
Westminster, South Carofina. In fact, the computer database gave Fhenis's uddress as
the same address for Linda Baker, the same individual whose telephone rece ved calls
from both Hughey and Jacobson. My analysis of telephone toll records idem ified
commen finke batwaen Phenie's North Caroling nhone number, that she prov ded
- McDonald's, Jacobson's telephone numbers, and Hughey's mobile telephone number,
in that Phenis's, Jacobson's, and Hughey's telephones were in contact with z '

. telphone subscribed 16 by Linda Baker. ¢ + * e e
Wire-tap Evidence
| 21.  OnJuly 2, 2001, a Court Order was obtained from United States District
" Gourt, Middle District of Florida, J'acksonviﬂe Division, authorizing the wire intercept and
| monitoring of the foliowiflg telephone numbers: (1) Jacobson's mobile telephone
~ (Atianta, Georgia); (2) Baker's mobile telephone (Fair Play, South Caralinay; and (3)
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Baker's residence, (Westminster, South Carolina).

22.  Asaresult of these three wire-taps, incriminating conversatiors have
been obtained on all three telephones, From my review of these Court auth srized
intercepted telephone callg, l have established that: (1) there is frequent ant sustained ,
connunications between the subjects ‘ahnut the progress of the game, gams
payments, and :.:Iistribution of the proceeds of the fraud; (2) Jemry Jacobson is the
central figure in the embezzlemnent of the game pieces and the coordination of the
redemption of the game pieces; (3) Jenry Jacobson uses friends or associate:s to actas
recruiters and arrange for individuals to fraudulently represent that they are |zgitimate

winners; and (4) Jacobson, through'his retruiters, advises the winners on how to deal
with McDonald's. Additionally, the wire-taps have established that Jacobson and at
least one of his recruiters, already have plans to corrupt an upcoming MeDoriald's
game in early 2002.

23.  Based upon the information leamed from the three wire-taps di:icussed
above, a court order was obtained for a fourth wire-tap.® The fourth wire tap 'vas
obtained for a mobilg telephone, subscribed to by Andrew Glomb. A general summary
and interpretation of the evidence gained thiough these four Gourt authorizec

intercepted telephone calls is set forth below. ]

“The fourth wire-tap (Glomb)authorization was obiaiﬁed in an application for a thirty-dziy

~ extension for the first three wire-taps, with the addition of 2 fourth wire-tap.
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Oruanizational Structure

24.  In order to fully understand the scheme, | have included a dlag ‘am of the
basic orgamzatmnal structure identified from my investigation, to date. ThlSl mgram is
attached as Exhibit A.

he Baker Winners

25.  From my investigation, | have identified four winners who have obtained
winning hig’h-value gare pieces from the same recruiter, Dwigpi Baker, who is Linda
Baker's husband. 1 believe three winners 'obtained their winning game pieces directly
from Dwight Baker. Wire-tap evidence establishes that John Davis, a July 2C1}1 winner
of $"1 million in the Menopoly game, obtained his winning game pieces throu;h an April
2001 winner, Ronald E. Hughey, who recently assumed recruiter duties.

26. From the intercepted telephone galls, | have established and behieve_that:
(1) Dwight Baker (Linda Baker's husband) is a recruiter and obtains winning ¢ame
pieces from Jerry Jacohson: (2) Lind2 Baker (Dwight Baker's wife) is aware o' the fraud
and has joined in the consplracy by assisting Baker with obtaining the procee s of the
fraud from Brenda 5. Phenis; (3) Brenda S. Phenis knows that her winning gaine piece

was provided to her by Dwight Baker, who obtained it from another individual, and the

. game piece was fraudulently obtained; (4) Ronald E. Hughey knows that his winning

game piece was provided to him by Dwight Baker, who obtained it from anoth:r

- Individual, and the game piece was fraudulently obtained; (5) Ronald E. Hugh:y

. recruited a winner from Texas, John F. Davis, who claimed a $1 million prize i the

- Monopoly game in July, 2001; and (6) that a portion of the winnings is disburs :d to the
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recruiter (Dwight Baker) and to Jerry Jacobsen.

27.  Asdiscussed above, Dwight Baker, working with Jerry Jacobon,
recruited two of the recent winners discussed above, that is, Ronald E, Hug ey and
Brenda S. Phenis. 'Hughey won $1 million In April, 2001, and Phepis won $:500,000 in
May, 2001. | was advised by Mr, Holrr;, McDonald's representative, that winners are
generally paid within four (4) weeks of the winning game piece being verified . However,
in this case, because the first three wire-taps were in the application process;, |
requested that McDonald's delay sending the checks to Hughey and Phenis until after
court authorization had been obtained to intercept the conversations over thi: three
subject telephones. McDonald's continued their assistance to the FBI by agizeing to
delay the checks. This' intentional delay in issuing these checks proved very fruitful, as
it caused Dwight Baker, Brenda 8. Phenis, Ronald E. Hughey, and Jerry Jacabson, to
discuss over the intercepted telephones, mechanisms to recejve the delayed .ﬁ-,pegks
from McDonald's,

Summary of Intercepted Telephone Galls

28. On July 3, 2001, at 9:19 a.m., Dwight Baker called Brenda Phetis
(5uh's.aquent intércepted 'telephana calls established that Brenda Phenis is Liida
Baker's sister, and therefore, is Dwight Baker's sister-in-law). During this telephone
call, Phenis told Dwight Baker that the check had not arrived. Dwight Baker ¢ rected
Phenis ta look for the check that day and then retum home. Other intercepte
telephone calls have established lthat Phenis rented an apartment in Asheville, North
Carolina, where she told McDonald's that she lived when she won the $500,010 prize,
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As established in later conversations, this reference was to Phenis receiving the
McDonald's check for $500,000 from her winning ticket in May, 2001.

29.  Later that day, Ronaid E. Hughey called Dwight Baker, Dwigh! Baker
asked Hughey if he "ever got anything from these folks.” | believe that Dwiglit Béker
was asking Hughey if he (Hughey) had been paid by McDonald's. ‘Hughey tuld Dwight
Baker that he had not been paid. Dwight Bakertold Hughey to "check on it: by Friday.
I'm going to meet him (Jacobson) Saturday morning fo-r breakfast and if it ha:in't corne, |
mean, he, he'll [(Jacobsan)] tell me what | need to do.*

30.  Asdescribed above, and through other intercepted conversaticng, 1 know

that Brenda Phenis resides in South Carolina and fraudulently used a North arolina

" address to claim her $500,000 prize from McDonald's. On July 12, 2001, Dwight Baker,

had several conversations with Brenda Phenis about placing a caller identific:tion
"black™ on Phenis’ home telephone number in South Carolina when she callei
McDonald's and/or Simon Marketing to inquire about the status of her check. | believe
that Baker and Phenis wanted to “block" the eriginating telephone number of ihe call, in
order to avoid detection by MceDonald's that she was not calling from Ashevill:, North
Carolina. These and other intercepted telephone calls confirm my belief that Dwight
Baker is a recruiter, that is, an individual who Jocates individuals who are willing to
fraudulently claim prizes for a share of the prize money. These telephone eal's also
establish Brenda Phenis as one of the individuals recruited hy Dwight Baker cn behalf
of Jerry Jacobson to Fraudulently clairn 3 prize.

31. As set forth above, | believe that Renald E. Hughey resides in S uth
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Caralina, but traveled to Memphis.Tennessee, to claim the $1 mitiion prize. On July 3,
2001, during an intercepted telephone conversation between Ronald E. Hughey and
Dwight Baker, Hughey told Dwight Baker, in substance, that he .neede-d fotinto
Memphis, Tennessee, but that he had been too sick. This conversation was in
reference to Dwight Baker asking Ronéld E. Hughey, in substance, if he hac received
anything from McDonald's.

| 32.  Onorabout July 21, 2001, a telebhone call was intercepted beiween
Dwight Baker and B1, a $1 million winner in 2000. This and later interceptec: telephone
conversations establish another relationship between Dwight Baker (recruite ) and
another game winner.

33.  Intercepted telephone calls establish that Jerry Jaéobson has hid
numerous conversations with Dwight Baker in which Jacobson and Dwight B.iker have
discussed the most expeditious means for Phenis a;1d Hughey to receive the r winnings
from McDonald's. These telephone calis are summarized, in substance, belawy:

A Cn Juh-,' 5, 2001, Dwight Baker, had several telephone conversz.lions with
Jerry Jacobson. During the course of this conversation, Jacobson told Baker that
Phenis needed to insist on "something in writing” so Baker could make a “leg: issue”
out of McDonald's not sending Phenis the $500,000. |

‘B.  OnJuly7, 2001, Jerry Jacobson had a telephone conversation with -

Dwight Baker, in which, | believe Jacobson gave Baker advice about how to n:geive

© payment from Mchnald'sl. It appeared that Jacobson was not satisfied with tre

manner in which Phenis was handling her contacts with McDonald's. Jacobson wanted
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Baker to call McDonald's directly, pose as Phenis' son, and be more aggresisive in
demanding the money from McDonald's. Jacobson instructed Baker, that "nce you
get it, get that letter [(from McDonald's)] then I'd give thern a call back and i1y, you
know, ¥'m her son, and this is, this is not the way your thing reads.” Baker responded,
"that's right.” Jacobson then said, "and uh, what is it, do we need an attorne:y ordo |
need to call the Bome office, or Jet éomeone there explain m me why, or do | need to
call Burger King."

34.  After Brenda Phenis received the $500,000 check from McDonald's on or
about July 14, 2001, Dwight and Linda Baker had several intercepted telephune
conversations relating to their concern that Pﬁenis stole the check and traveled to
California. During these conversations, the Bakers discussed their financial ralationship
with Jacobson regarding the scheme to defraud. A portion of these converse lions are
summarized in substance below: _

A. On July 18, 2001, Linda Baker had a telephone conversation with a
relative, who stated that he was told by Phenis that a "regional manager” of MgDonald's
knows Dwight Baker and made sure that he {Dwight Baker) received a $500,100 prizé
from M;:Dona!d's. The relative further explained that Phenis told him that she {Fhenis)
was given the winning ticket by Dwight Baker and that he (Dwight Baker) 1t F'henis
claim the prize, pmvide& that Phenis distributed the $500,000 by giving Dwigl : Baker

$50,000 and the "guy" (Jacobsan) $70,000. It was further understood that Phenis
waould be responsible forpaying the taxes due on the $500,000 and that Phen is would
receive $80,000. Phenis agreed to this arrangemént.
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B. Immediately after the telephone conversation described abowvv:, Dwight
Baker called Linda Baker. Dwight Baker asked Linda Baker who she had been talking
to on the telephone. Linda Baker told Dwight Baker that she had been talki g to the
relstive described above, Dwight Baker advised her that she should not tail; on the
telephone to this relative about the matter. Linda Baker told Dwigi:xt Baker tl.at the
relative explainéd Ito her that Phenis was going to take everything but Dwigh! Baker's
$90,000 and "that guy's” $70,000 and then move. Dwight Baker told Linda I:aker that
he would tell Phenls, unless Phenis gave him the whole $500,000 check, th:it he would
"raise his hand” and the U.S. Marshall's would come for Phenis. Dwight Bakar also
stated that he "sterilized" the North Caraglina apartment, so that there is no evidence
that he (Dwight Baker) had been there. Dwight Baker then stated, " want it L noif,
ands, or buts about it. She has no fl—Jing power over me." Linda Bakar then told
Dwight Baker that he had no power over Phenis because the check was in Phenis'
name. Dwight Baker then stated, "Jerry, Jerry, | mean if he knew, that, that, rh, it was
going down this way, he would absolutely report it stolen and that they threat :ned him
with his wife and his children to get it."
_C. Approximately one hour later, Linda Baker, called the relative bick. Linda
Baker told this relative that the money was never Phenis', but that Phenis was only the
- "front man.® Linda Baker eaid that the only reason that Dwight Baker brought Phenis
- into this was that Dwight Baker needed someone with a different name. .Linda Baker
. then told the relative that if Phenis does not cooperate, the "ticket will be repo ted
stolen" and Phenis will be arrested for a “felony” theft of $500,000 and "she w'l go to
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jail" Linda Baker told the relative that Dwight Baker had "sterilized” the apé tment and
that there was "no paper trail.”

D. Later that evening, a family member of Dwight and._Linda Baker called
Dwight Baker. Thefamily member told Dwight Baker that he had learned thit Aunt
Brenda (Phenis) had recently won somé money arranged t:;y Dwight Baker eind some
"guy.” The "guy” was to get $70,000, Dwight Baker $90,000, and Phenis $90,000.
Dwight Baker was to pay the "tax" on this moﬁey, but Phenis did not feel cornfortable
with this “tax" arangement. Phenis wanted to cash the check and pay the tixes
herself. Dwfght Baker told the family member that the "guy fronted the thing " and that
within a certain amount of time he, Dwight i;iaker. had to deliver 370,000 to F'min a
"brown paper bag.” | belleve this "guy” is Jerry Jacobson. Dwight Baker tol; the family

member that the whole check was his and that he told Phenis that she could eam

$90,000 ¥f she would "redeem it, keep her mouth shut” and allow the taxes ¢ be paid

- through her nersonal income tax filings.

E. On July 20, 2001, FBI agents surveilled the Indianapolis, Indiar 3, aiport
and were able to locate Linda and Dwight Baker, Brenda Phenis, and another family
member. From intercepted telephone calls, | believe that Phenis had returne: from
negotiating the $500,000 McDonald's check in California. FBI agents chserv.d the
Bakers and Phenis leave the airport and meet at a nearby hotel. Later that ¢ ay, a
telephone conversation was intercepted, in which Linda Baker told Dwight Baler that
she wauld rnot arrive in Afsheville. North Carolina, 4by 5:00 p.m. that day. The slephone
call established that Linda Baker, Brenda Phenis and a family member were /) driving

.21



together from Indianapolis, Indiana to Asheville, North Carolina, in order to roach a
Wachovia Bank to deposit Phenis’ check in @ bank account. Linda Baker sa 4 that if
she could not reach the Wachavia Bank by 5:00, she would deposit the check on
Menday morning. -

Surveilled Meetings between Jacobsan and Baker

35.  Jerry Jacobson met with Dwight Baker on July 5, 2001, and wa!; surveilied
by the Atlanta Division of the FBI. During intercepted conversations before and after
the meeting, Jacobson and Baker discussed how Phenis and Hughey were t get paid,
as well as how they planned to fraudulently transfer the winning game piece “rom the
upcoming McDonald's Monopoly promotion.

36. Dwight Baker and Jerry Jacobson met again on July 22, 2001. This
meeting was surveilled by the Atlanta and Columbia Divisions of the FBI. Jacobson
and Baker mat &t & saciudsed ot Ih the Fair Play, South Carolina, area, Due t the
secluded nature of the area, the survelllance could only place the two subjects driving
into the same secluded area. | believe that at this meeting, Baker made a payment to
Jacobson fc.:r the game winning pieces that were converted by Hughey and P-ienis and
providéd Baker with the new winning game piece to the Monopoaly game.

2001 "Monopoly Game at McDonald's™
Dwight Baker/Ronald E. Hughey ~ Recruiter
$1 Million Winner - John F. Davis

37.  OnJuly 11, 2001, McDonald's began their 2001 "Monopoly Gamz at
McDonald’s." As part of this promotion by MeDonald's, there were two $1 million prizes
that could be won. | believe, based on intercepted éﬁnﬁersatinns and surveiliunce of
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the subjects, that these $1 million prizes were fraudulently claimed by conspirators of
this scheme to defraud McDonald's and its customers. The intercepted comersations,
in substance, that formulate this belief are summarized as follows:

A On July 10, 2001, Ronald E. Hughey (a $1 million winner of the 2001,
"Who Wants to be a Millionaire” prize promotion), called Dwight Baker. Dwight Baker
told Hughey that he wanted to have someone fiy in on the weekend of July 2'1st and
July 22rd to pick up this thing. Hughey said he would éal! and have it ready. Based
upon this call and other intercepted calls, | believe that this conversation involves Baker
providing instructions to Hughey to arange the new winner.of the 2001 Monc poly

Garme at McDonald’s. | believe that Jacobson was planining to fumish the winning

. game piece to Baker who would then furnish the winning game piece to Hugt.ay's

contact.

B. On July 15, 2001, at 8:15 p.m., Jerry Jacobson called Dwight Buker.

Jacobson told Baker that they needed to meet next Saturday morning (July 21, 2001) to

take care of this other deal. Jacobson stated he was going to be in Lake Toxzway,

North Carolina, with his wife. Jacobson said he would drive down and meet E aker

either at Baker's house or at the Edgewater property. Baker said he nesded 1 contact

- the "other fella" to make sure every thing is in line and would talk to Jacobson Tuesday

or Wednesday.

C.  OnJuly 18, 2001, Jerry Jacobson called Dwight Baker. Jacobscn asked
Baker if he had talked tog (Hughey) about the upcoming weekend. Jacobson tuld Baker
that "we need to make the transfer this weekend." | believe that Jacobson wa: referring
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to providing the winning game piece to Dv;/ight Baker, who would then provic 2 the
winning game piece to Hughey. |

D. Later that evening, Dwight Baker called Jerry Jacobson. Baker told
Jacobson that he did not think tﬁat he would-be able to "get everything conve: rted by
Saturday for you." Jacobson asked Baker if he would be "able to get part of i.* Baker
said that Hughey had flown to the "city by the Mississippi River* on I-;riday ani! had
deposited the check. Hughey then had to "convert it, uh, write it from there to here and
then he's got to wait for things {o clear.” | believe that Baker is referring to Hughey
flying to Memphis and depositing the check from McDonald's, cashing the ¢hick, and
then providing the proceeds to Jacobson, through Baker, In cash. Jacobson uaid, ! got
to have some kind of deposit.” Baker asked Jacobson, "My word's not good nough,
huh.® Jacobson said, "Your word is good. Are you willing to back it up, thoug h."
Baker said, "Yeah, Il back it up, Yeah, uh, no question, uh, even if | have fo 1ake it
from mire here in the next day or two." .Jacobson and Baker then discussed what |

believe was the "transfer” of the winning game piece. Jacobson told Baker thit it was

the "timing, now, that I'm concerned about.” Baker said that Hughey had the “auy” flying

inon Slund:ay. Jacobson said, "as long as he, as long as, he follows the rule . .
(uninte[ligil:;!e) . the postmark." McDonald's representatives have advised me: that
winning game pieces are mailed by the winner to the redemption center in Ca ifornia. |
have also reviewed the: official rules of the game that are available at McDona|d's

restaurants and | leamed that winning game pieces must be received at the rg demption

. center for verification by a certain date. Therefore, | believe that Jacobson is 12ferring
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to the need to have the winning gaﬁ‘ua piece malied by the new winner by the:
redempti-on deadline.

E. Later that same evening, Ronald E. Hug_hey called Dwight Bak.r.
Hughey said he n&e;ded to "talk to my man in Texas." Hughey further stated that the
“man in Texas” wanted o !.'neet Hughey in Memphis. Baker said, "jwle feél lilke you
need to receive it by about the 27th." Hughey said, "I'll just drive it (t.he winning game
piece) to Memphis or something." Baker said he was going to "hook up with the old boy
(Jacobson) on Saturday” and they could meet anytime after that. After this telephone
call, but priar to being notified by McDonald's of the new wiﬁnenl reviewed pon register
information from Renald k., Hughey's home telephone and discovered that th+ only
telephone numbers from Texas that Hughey was in contact with were telephc nes
subscribed to by John F. Davis, Granbury, Texas. The-refore. | believed that 1ie new
winner would be John F. Davis of Granbury, Texas. |

F. On July 20, 2001, Jerry Jacobson called Dwight Baker. Baker tiid
Jacobson that he was sfaying the night in Corbin, Kentucky. Jacobson and Baker
pianneg to meet at lot number 13 in Fair Play, South Carolina on Sunday, Jul,; 22,
2001, at 10:00 a.m. As discussed above, this meeting was surveilled by FBI igents.
However, due to the secluded nature of the meeting place, FBI agents were anly able
to observe Baker and Jacohéon entering and exiting this area. FBlagents we e unable
to determine if anything was passed between Jacobsen and Bake.r.

G. On July 21 . 2001, Ronald E. Hughey called Dwight Baker. -Bake told

Hughey that he, Dwight Baker, was to meet with "him" in the moming and that "he
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would iike to see, he'd like to see him get it about the 27th.” | believe that Baker's
reference to "him" is Jerry Jacebson and that the new $1 mijlion winner, who had been
recruited by Hughey would be John F. Davis, and that Hughey needed to ge' the $1
millicn piece to his new recruit, Davis, by the 27th of July. On July 22, 2001, several
hours after meeting with Jacobson, FB.! agents surveilled Baker driving a vel icle from
Baker's Westmiﬁs'-tef, South Carolina residence to Hughey's Anderson, South Carolina
residence. At this meeting, | belleve that Baker provided Hughey with a new 51 million
winning gama piece,

38,  OnJuly 30, 2001, Amy Murray, McDonald's representative, call:d and told
me that someone had claimed to be a $1 million winner in the Monopoly promiotion,
Because of the information | P_mad developed rggarding the new winner being 1 scruited
by Ronald E. Hughey, | agked Ms. Murray if the naw winners name was John F. Davis.
Ms. Murray confirmed that indeed, John Davis, was the name of the new winnar, | then
asked Ms. Murray if Johini . Davis was icin Granbury, Texas. Ms. Murray ac vised that
Davis was in fact from Granbury, Texas. Therefore, based on the source info: mation,
surveillance, intercepted telephone calls and other inv.estigatl'nn. | was able to identify
John F,. Davis as the winner of the McDanald's Monopoly promotion before he claimed
the prize. Further, | believe that his claim of being a legitimate winner is fraud.lent.

39.  OnJuly 31, 2001, | was told by Amy Murray, McDanald's repres:: ntative,
that she had telephonically contacted John F, Davis. Davis told Ms. Murray th:it on July
24, 2001, he had obtainéd ane of the winning game pieces from a McDonald's
restaurant in Waxahachie, Texas. Davis claimed to have received the other ¢ ame
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piece on July 26, 2000, in andther MéDonald's restaurant in Beaumont, Texa:. After
realizing that he had collected both game pieces needed to become a $1 mill on winner,
| Davis contacted the redemption center where he claimed to have legitimately won the
$1 million prize.
The Glomb Winners
40. From my investigation, | have identified six winners who | belie\2 have
obtained winning high-value game pieces from the same recruiter, Andrew Gl:mb.
. Wire-tap evidence establishes that Michaél L. Hoover, a July 2001 winner of §.1 million
in the Monopoly game, obtained his winning game piece from Andrew Glamb.
41.  OnJuly 9, 2001, Jerry Jacobson received a telephone call from un
unidentified male, whase telephone number was captured as & result of court
| authorized pen register/trap and trace devices. The unidentified male and Jacsbson
| agreed to meet in the Atlanta airport. This telephone call was suspicious in ne'lure.
Therefore, [ obtained 2 Federal Grand Jury subpoena for the telephone-toll recards of

\ the unidentified male.

| 42.  OnJuly 10, 2001, [ received toll records for the telephone associsted with

the unic.iantiﬁed male described above. These records reveal that the telephoria

| number was & mobile telephone subscribed to by Andrew Glomb, Fort Lauderiiale,
Florida. My analysis of the subpoenaed telephone toll records and pen register

i information reveal that:

A. From March 2000 through August 2001, there were at least one hundred

and four (104) telephone calls between Jacobson's telephone and Glomb's telephone.
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B.- IFrorn July 1 999 through July 2001, there' were at least thirty eic it (38)
telephone calls between Glomb's telephone and a telephone associated with G1, a $1
million winner in 1999.

C.  FromJuly 1999 through February 2000, there were at least six (6)
telephone calls between Glomb's telepi‘uone and a Ielephona associated with G2, a $1
million winner in 1999,

D.  From May 1999 through July 1899, there were at least six (6) telephone
calls between Glomb's telephane and telephones associated with G3, a $1 mi'lion
winner in 1898,

E. From February 1999 through August 10, 2001, there were at lez st one
hundred and thirteen (113) telephone calls between Glomb's telephone and te:lephones
associated with G4, a $1 million winner in 2000.

F. From December 1989 through August 7, 2001, there were at le.ist fifty
one (51) telephone calls between Glomb's telephone and telephones associat 2d with
G5. My check of computerized public source records of G5 identified that G8 is a
relative of G5. From my review of records of winners provided to me by McDc nald's, |

know that G6 is a $1 million winner from the 2000 "Monopoly Game" at McDenald's.

Additionally, on August 7, 2001, an intercepted telephone conversation reveal :d a

conversation in which Glomb and G5 were making dinner plans, My investiga ion has
determined that conspirators have recruited fa mily members to fraydulently ¢lzim to be

legitimate winners of the' McDanald's promotions, such as Dwight Baker recrui.ing his

. sister-in-law, Brenda Phenis, to fraudutently clairm tobea legitimate winner of i
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McDonald's promotion. The fact that G6 is a relative of G5 and G5 has had frequent
contact with Glomb, & recruiter, leads me to the conclusion that G8 fraudule:tly
obtained the winning game piece and falsely claimed to be winner of a M¢Donald's
promotion.

2001 "Monopoly Game at McDonald's"
Andrew Glomb :

Michael L. Hoover - $1 Million Winner

43, On July 12, 2001, during an intercepted t.ele;:hon_e conversatiot), Jerry

Jacobson received a call from Andrew Glomb. Jacobson told Glomb, in subs.iance, that

Jacobson would meet him in ten minutes,

44, On.July 16, 2001, Jerry Jacobson received a‘telephone call fror Glomb.

1 Glomb asked Jacobson if there was anything he needed to know before “blasi-off."

Jacobson said no, and that it was time. Glomb asked if it should be done todny or
tomorrow. Jacobson said to do it foday. Upon hearing this conversation, | beieved that

Jacobson had provided a winning game piece to Glomb and that he had recrtited a

5 winner that would claim a prize from McDonald's.

45.  Later that afternoon, Jacobson and Glomb had a discussion rec.arding
the redemption process and the new winner. Jacobson was concerned about leaving
the winning game piece with the new winner, Jacobson asked Glomb if he weis

concerned that the new winner would say anything to his friends. Glomb said. "You

- know what, out of everybody, this one's, uh, you know, you ain't got to worry about

nothing.” | believe that Glomb is talking about previous winners that were recruited by

‘

him.
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" 46.  OnJuly 20, 2001, Rebert Holm, Director of McDonald's Global 3ecurity

Services, told me that Michael L, Hoover, Westbury, Rhode Island, had clain.ad a §1
" million prize from the ongoing 2001 "Monopoly Game" at McDonald's, Halm advised
me that Hoover pro':/ided McDonald's with a telephone number where he couid be

contacted. '

47. 1 reviewed toll records and pen register informatiohn for Glomb ard
distovered that from April 1999 through A'ugust 11, 2001, there were thirty si, (36)
telephone calls between Glomb and the telephone number that Hoover proviged

© McDonald's.
: 48.  On August 3, 2001, FBI agents, posing as a production crew hirad by
l McDonald's, videﬁtaped what Hoover believed to be a promotional video. During the

video, Hoover provided an explanation as to how he received the winning garie piece

from the McDonald's Monopely promotion. Hoaver claimed that he was on th: beach in

Westerly, Rhode Island. Hoover said that he was reading his People magazine and

had fallen asleep on the beach. While he was asleep, Hoover's People mag::zine got
wet. Hoover then purchased another People magazine. Inside the People m:gazine

was the $1 million instant win prize from McDonald's,

49, ‘ Before and after the promotional video was videotaped, Glomh }ad
intercepted telephone calls with Jerry Jacobson in which Glomb and Jacobsor
discussed thé promotional video. In fact, on August 7, 2001, Glomb, during ar
intercepted telephone call, asked Jacobson if there was anything new. Jacob:on s‘aid,
"no." Glomb then responded, "they did the photo shoot and everything on Fric ay." |
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beligve that Glomb was referring to the above described promotional video th at
oceurred on Friday, August 3, 2001. Jacobson stated, "I saw where that was signed off
on." Glomb said that he had not seen anything yet. | believe Glomb was refe Ting to
having seen some&ling on felevision. Jacobson said that Giomb may not sev: the
promotion én television, hecause it may on_iy be run locally. Jacohson then s:id, "But
you know something, | doi't give a damn. He did what he needed to do and that was
it."
Execution of the Scheme to Defraud

50. While cooperating In this investigation, McDox{ald's provided me with
copies of checks drawn on the McDonald's account and payable to winners ¢l their

high-value prizes. For example, | was provided with copies of the following cliacks;

C3

A. A McDonald's check, dated_J-une 4, 1897, in the amount of $50,00,
payable to C3, bearing a J_cksonvllre, Florida, address.

B. A McDonald's check, dated June 8, 1998, in the amount of $50,:00,
payable to C3, bearing = Jacksonville, Florida, address.

C.  AMcDonald's check, dated May 26, 1998, in the amount of $50,000,
payable t0 C3, bearing a Jacksonvifie, Florida, address.

D. A McDonald’s check, dated May 26, 2000, in the amoeunt of $50,000,

payable to C3, bearing a Jacksonville, Florida, address.
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E. A McDonald's check, dated April 26, 2000, in the amount of $50,000,
payable to C7, bearing a Jacksonville, Florida, address,

51.  On August 15, 2001, ! spoke with Gloria Santona, é‘:enior Vice-Fresident,
General Counsel, McDonald's, who advised me that the five (5) CI:IGCKS listed in
 paragraph #50, were all individually mailed in the U.S. mail from the McDonald's

Headquarters in Ozk Brook, Hiinois, to the Jacksonville, Florida, address on tha checks,
on or about the dates of the checks. Additionally, Ms. Santona advised me t+ at the five
- () checks listed in paragraph #51 were all made in eonnection with the MeDe 1ald's
- promotional games won by C3 and C7, |
- &6
52. In June, 2001, while cooperating in this investigation, McDonalc s
: provided me with a copy of a check drawn on the McDonaid's account and pa,able to
(36, in connection with his/her claim to be a legitimate winner in the 2000 Mon.: poly
- game at McDonald's.  The check, provided to me by Rob Holm, which | have iaviewed,
is @ McDonald's check, dated May 30, 2000, in the amount of $490,807.00, paable to
! G6, beélring an Orlando, Florida, address. On August 15, 2001, | spoke with Gioria
! Santona, McDonald’s who advised me that this check, payable to G, wag. mailed in
| the U.S. mail from the McDonald's Headquarters in Oak Brook, Hiinois, to the Crlando,

|
' Florida, address on the check, on or about the date of the check.
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Tl:'le Federal Griminal Offense
| 93.  From my experience and training, | know that the elements of tt.= federal
' offense of mail fraud, Title 18, United States Code, Section 1 341, are:
. A. First, that the defendant knowingly devised or partici;?a-tEd in a scheme to
" defraud or obtain maney by means of fE;]SE pretenses, repr-t_-:-sentations Or provises;

B. Second, that the defendant did so knowingly and with the intent o
- defraud; and

C. Third, that for the purposes bf carrying out the scheme or attemnpiting to do
- 50, the defendant used or caused the use of the United States Mails or a prive-e or
- commercial interstate carrier.
I 54.  From my experience and training, | know that the elements of the federal
offense of conspiracy, Title 18, United States Code, Section 371, are:
| A First, that two or more persons, in some way or manner, came tc 8 mutual
\ understanding fo try to accomplish 2 commeon and unlawhil plan; -
! B. Second, that the Defendant, knowing the unlawful purpose of the plan,
' willfully joined in it;
C.:. Third, that one of the conspirators during the existence of the cor spiracy

i
! knowingly committed at least one method or overt act; and

! D. That such "overt act” was knowingly committed in an effort to cans out or

:accomplish some object of the conspiracy.
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55. | believe, bas;ed upon the facts stated' above, that there is prot . ible cause
to establish that:
f A. Jerome P. Jacobson, a/k/a Jerry Jacobson;
. Noah Dwight Baker, Sr., a/k/s Dwight Baker:
. Linda Baker; .
- Ronald E. Hughey, a/k/a Ronnie Hughey, Ron Hug'hey:
. Brenda 8. Phenis;
Andrew Glomb, a/k/a A.J, Glomb;

. Michael L. Hoover; and

I ®© " m g 0 w

John F. Davis;

are guilty of violating of the federal affense of conspiracy, Title 18, United Stales Code

+

Section 371.

» Specizl Agent
Fedaral Bureau of Investjigation

Sworn and subacribed
to before me this J§*-
day of August, 2001.

i

T.H“I TED SBTATES MAGISTRATE JUDRGE

I e
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